
Protokół Nr XVI/2012 
z XVI sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 27 marca 2012 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00, a zakończonej o godz. 14.45. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 

Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Kuźnar. 
W sesji uczestniczyło 22 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak- Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
6. Jan Kilar - Prezes Zarządu Powiatowego Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Krośnie. 
7. Krzysztof Korzec - Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie. 
8. Jan Szwast- Z-ca Komendanta Miejskiego Policji w Krośnie. 
9. Kierownicy oraz Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
10. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 11 - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie zapytał o uwagi do protokołu z XV sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag do protokołu, Przewodniczący Rady Powiatu poddał go 
pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem protokołu z XV sesji. 

W dalszej części obrad Starosta wystąpił z wnioskiem o zmianę porządku sesji polegającą na 
wprowadzeniu 2- eh projektów uchwał w następujących sprawach: 

./ złożenia wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie projektu pn. „Budowa Systemu 
Informacji Przestrzennej wspomagającego zarządzanie powiatem krośnieńskim - projekt 
został ozn. lit. g) oraz 

./ określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej 
i społecznej oraz zatrudnienia osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim 

w 2012 roku - projekt został ozn. lit. h). 

Ponadto ze względu na mający się rozstrzygnąć w dniu 27 marca konkurs o wiedzy pożarniczej 
oraz z uwagi na ograniczony czas druha Jana Kilara - Prezesa ZP OSP RP w Krośnie, 

zaproponował zmianę kolejności przedstawianych sprawozdań: 
- punkt 5 - sprawozdanie Prezesa ZP OSP RP, 
- punkt 6- sprawozdanie Komendanta Miejskiego PSP, 
- punkt 6- sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie porządek obrad 
z uwzględnieniem powyższych zmian. 

Radni jednomyślnie przyjęli porządek obrad XVI sesji ze zmianami. 
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Przystępując do realizacji punktu 5 porządku obrad- sprawozdanie Prezesa Zarządu Powiatowego 
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Krośnie z działalności w 2011 roku -
sprawozdanie przedstawił druh Jan Kilar - Prezes Zarządu. 
Poinformował, iż Zarząd Oddziału Powiatowego Związku OSP RP w Krośnie obejmuje swoim 
zasięgiem 11 jednostek administracyjnych szczebla podstawowego. Teren Powiatu i Miasta Krosna 
to - 966 km2

, który zamieszkuje 157 836 mieszkańców. Na terenie powiatu krośnieńskiego w 2011 
roku zarejestrowanych w krajowym sądzie rejestrowym było 97 jednostek OSP. Ilość jednostek 
w poszczególnych gminach uzależniona jest od ilości miejscowości i obszaru terytorialnego 

oraz przedstawia się następująco: 
- Gmina Chorkówka - 15 jednostek, 
- Gmina Dukla - 4 jednostki, 
- Gmina Iwonicz - Zdrój - 4 jednostki, 
- Gmina Jedlicze -12 jednostek, 
- Gmina Korczyna - 7 jednostek, 
- Gmina Krościenko Wyżne - 2 jednostki, 
- Gmina Miejsce Piastowe - 8 jednostek, 
- Gmina Rymanów - 18 jednostek, 
- Gmina Wojaszówka -11 jednostek, 
- Miasto Krosno - 4 jednostki. 

Dodał, iż dziewiętnaście jednostek OSP włączonych jest do Krajowego Systemu Ratowniczo -
Gaśniczego. 

W szeregach jednostek OSP powiatu krośnieńskiego zrzeszonych jest 3 475 czynnych druhów. 
W szeregach Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych zrzeszonych jest 728 dziewcząt i chłopców. 
W 6 - ciu jednostkach OSP na terenie powiatu tj. Miejscu Piastowym, Odrzykoniu, Krościenku 
Wyżnym, !skrzyni, Targowiskach, Lubatowej - działają orkiestry dęte, które swoją grą uświetniają 
uroczystości państwowe, strażackie i kościelne. W swoich szeregach skupiają 190 druhów. 
Ponadto ZPZ OSP co roku jest organizatorem powiatowego konkursu plastycznego pod tytułem 
„Młodzież zapobiega pożarom" oraz „Ogólnopolskiego turnieju wiedzy pożarniczej". 
Następnie Prezes słowa podziękowania skierował do władz powiatu krośnieńskiego, jak również 
Burmistrza Miasta i Gminy Iwonicz - Zdrój za ufundowane nagrody dla tegorocznych uczestników 
konkursów organizowanych przez Zarząd PZ OSP. 
Wspomniał także, iż w 2011 roku jednostki gminne OSP organizowały uroczystości związane 
z rocznicami ich założenia, poświęceniem nowych samochodów oraz poświęceniem tablicy 
upamiętniającej tragicznie zmarłych 3 - eh strażaków z jednostki OSP w Szczepańcowej. 
W 2011 roku upłynęła 5 letnia kadencja działalności jednostek gminnych i powiatowych, dlatego też 
we wszystkich jednostkach odbyły się spotkania sprawozdawczo - wyborcze. W dniu 
8 października 2011 roku ukonstytuował się Zarząd Powiatowy Związku OSP RP. 
Nadmienił również, że strażacy z terenu Powiatu uczestniczą w Wojewódzkich Obchodach Dnia 
Strażaka oraz wspólnie z Komendą OSP w Krośnie organizują uroczystości zw. z Powiatowym 
Dniem Strażaka. 

Za swą społeczną, pełną poświęcenia i odwagi działalność w 2011 roku, najwyższym odznaczeniem 
tj. Złotym Znakiem Związku OSP RP odznaczonych zostało pięciu druhów oraz: 
- Złotym Medalem za Zasługi dla Pożarnictwa zostało odznaczonych 30 druhów, 
- Srebrnym Medalem za Zasługi dla Pożarnictwa zostało odznaczonych 38 druhów, 
- Brązowym Medalem za Zasługi dla Pożarnictwa zostało odznaczonych 39 druhów, 
- Odznaką Strażak Wzorowy - 34 druhów, 
- Medalem Honorowym im. Bolesława Chomicza - 1 druhów, 
- Złotą odznaką MDP - 17 członków Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, 
- Srebrną Odznaką- 9, Brązową- 26 członków MDP, 
- dla 3284 druhów przyznano odznaki za wysługę lat od 5 do 50 lat. 

Dodał, iż 2011 rok był rokiem spokojniejszym w porównaniu do roku 2010. 
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Na terenie powiatu krośnieńskiego w 2010 roku miało miejsce 3649 zdarzeń, natomiast w 2011 roku 

- 1489 zdarzeń. 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego 
Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie w 2011 roku oraz informacja o stanie bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego w powiecie krośnieńskim -
sprawozdanie oraz informację przedstawił brygadier mgr inż. Krzysztof Korzec - Komendant PSP 
w Krośnie /zał. Nr 2/. 
Poinformował, iż stan wyposażenia jednostki należy określić jako zadowalający. Następnie 
wyraził podziękowania za przekazaną w grudniu 2011 roku na potrzeby PSP w Krośnie kamerę 
termowizyjną. 

Nadmienił, że w 2011 roku decyzją Komendanta Wojewódzkiego określony został limit środków 
finansowych wydzielonych z budżetu Państwa dla jednostek OSP włączonych do Krajowego 
Systemu Ratowniczo - Gaśniczego w wysokości 128 820 zł. Kwota ta została rozdzielona na 
wszystkiej ednostki oraz wyniosła w poszczególnych jednostkach 6,5 tys. zł 
Zwrócił się także do Zarządu Powiatu o przychylność w kwestii współfinansowania zakupu 
samochodu ratowniczo - gaśniczego w 2012 roku, który zastąpi model z 1999 roku. Dodał, iż 
przedmiotowe zadanie będzie współfinansowane ze środków Urzędu Miasta Krosna oraz 
z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. 
Na zakończenie w imieniu swoim oraz pracowników Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie, 
złożył wszystkim zgromadzonym życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych. 

Pan Kazimierz Krężałek podjął temat wypalania traw na terenie Powiatu. 

Pan Krzysztof Korzec zwrócił uwagę, iż na terenie kraju w 2012 roku odnotowano 40 tys. 
wyjazdów straży do akcji zw. z gaszeniem pożarów suchych traw. Problem ten co roku narasta. 
Większość pożarów jest wywoływana: po godzinie 21, następnie w godzinach 2 - 3 w nocy oraz 
ok. godz. 4 rano. W 2011 roku w powiecie krośnieńskim straż wyjeżdżała do 354 interwencji 
Iw tym w okresie jesiennym 92 razy/. W chwili obecnej zarejestrowanych zostało 300 wyjazdów 
do akcji pożarniczych zw. z gaszeniem pożarów nieużytków i łąk. Mimo podejmowanych działań 
medialnych w tym kierunku oraz apeli PSP, temat ten w dalszym ciągu pozostaje problemem. 

W punkcie 7 porządku obrad - sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji 
w Krośnie w 2011 roku oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa w powiecie 
krośnieńskim - sprawozdanie oraz informację przedstawił Pan Jan Szwast - Zastępca Komendanta 
Miejskiego Policji w Krośnie /zał. Nr 3/. 
Przeprosił za nieobecność Komendanta Miejskiego Policji w Krośnie w obradach XVI sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 
Odnosząc się do pytania Radnego Kazimierza Krężałka w kwestii wypalania traw, powtórzył za 
Komendantem PSP, iż mimo corocznych akcji oraz podejmowanej „walki" - zjawisko to nasila 
się. W 201 O roku podczas wypalania traw śmierć poniosła 1 osoba. 
Poinformował, że policja ustaliła sprawców niektórych podpaleń traw, wydano mandaty karne 
oraz w kilku przypadkach prowadzone jest postępowanie karne. Szczegółowej statystyki w tym 
temacie jeszcze nie posiada, gdyż obowiązek przedkładania danych przez komisariaty 
poszczególnych gmin Powiatu upływa z dniem 16 kwietnia 2012 roku. 
W dalszej części wystąpienia poinformował, iż kadra Komendy Miejskiej Policji w Krośnie 
została „odmłodzona". 

Omawiając działalność Miejskiej Policji w Krośnie, wspomniał o akcjach prowadzonych 
z udziałem psa przeszkolonego do wykrywaniem narkotyków. 
Następnie podziękował za udzielone w 2011 roku wsparcie dla Komendy Miejskiej Policji 
w Krośnie. 

Pan Andrzej Dziugan zapytał o dane statystyczne dotyczące przestępstw z udziałem nieletnich 
w 2012 i 2011 roku. 
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Pan Jan Szwast poinformował, iż liczba przestępstw wzrosła. W 2011 zarejestrowano 111 - stu 
nieletnich, którzy popełnili 116 czynów karalnych i wykroczeń. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż zgodnie z planem pracy Rady Powiatu 
na 2012 rok, który zakładał przedłożenie Radzie Powiatu sprawozdania z działalności w 2011 roku 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego wspólnej dla Miasta Krosna i Powiatu, punkt ten 
nie zostanie zrealizowany ze względu na fakt, iż komisja w 2011 roku nie obradowała /pismo 
Prezydenta Miasta Krosna- zał. Nr 4/. 

Pan Jan Juszczak- Starosta Krośnieński w imieniu swoim i mieszkańców powiatu krośnieńskiego 
złożył Komendantowi Miejskiemu PSP, Komendantowi Miejskiemu Policji oraz Wiceprezesom 
Zarządu Powiatowego OSP, podziękowania za zabezpieczenie bezpieczeństwa na terenie Powiatu 
oraz za owocną współpracę. Dodał również, że Powiat stara się w miarę swoich możliwości 
zabezpieczać środki finansowe na potrzeby zw. z pracą służb mundurowych. 

W kolejnym punkcie 8 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Pan Jan Juszczak - Starosta Krośnieński 
/zał. Nr 5/. 

Głos zabrał Pan Marek Bliżycki, który podjął temat prowadzonej przez Powiat polityki 
oświatowej w stosunku do ZS w Iwoniczu oraz ZSG-H w Iwoniczu-Zdroju. 
Poinformował o odbytym posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki z Komisją 
Budżetu i Finansów w dniu 20 marca 2012 roku z udziałem dyrektorów szkół z terenu powiatu 
krośnieńskiego. Odniósł się do decyzji Zarządu Powiatu w kwestii wyrażenia zgody na kształcenie 
w kierunku technik żywienia i usług gastronomicznych dla ZSG - H w Iwoniczu - Zdroju, 
negatywnie rozpatrzonego wniosku dyrektora na kształcenie w przedmiotowym kierunku w ZS 
w Iwoniczu, a następnie wyrażenia zgody na kształcenie we wspomnianym kierunku w tejże 
szkole. Zapytał o przesłanki, jakimi kierował się Zarząd Powiatu Krośnieńskiego podejmując ww. 
decyzje. Odniósł się do warunkowego wyrażenia zgody na kształcenie na tym kierunku dla ZS w 
Iwoniczu i zwrócił się do Zarządu z zapytaniem, jakie rozwiązania przyjmie Zarząd Powiatu 
w sytuacji kiedy szkoła nie osiągnie wymaganego naboru i np. nabór wyniesie po 12 uczniów 
w obu szkołach. 
Kolejnym tematem, który Radny podniósł była sprawa zaprzestania pobierania opłat za pobyt 
w internacie uczniów klas I w ZS w Iwoniczu. Dodał, iż sytuacja ta spowoduje uszczuplenie 
budżet szkoły. Stwierdził, iż domniemywa, iż takie działanie ma na celu promocję szkoły. 
Zwrócił uwagę na dofinansowanie, jakie szkoły iwonickie otrzymały w 201 O i 2011 roku - tj.: 
- w 2010 roku kwota ok. 1 mln 221 tys. zł została przekazana dla ZS w Iwoniczu, 

a ok.17 tys. zł dla ZSG - H w Iwoniczu - Zdroju, 
- w 2011 roku dofinansowanie dla ZS w Iwoniczu wyniosło - 1 mln 183 tys. zł, a w ZSG - H 

w Iwoniczu- Zdroju- 371 tys. zł. 
Nie pobieranie opłat za pobyt w internacie powoduje uszczuplenie dochodów szkoły. 
Na zakończenie, odnosząc się do sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu, poprosił 

o uszczegółowienie kwestii dot. innowacji pedagogicznych w ZS w Iwoniczu. 

Starosta ustosunkowując się do wypowiedzi Radnego Marka Bliżyckiego, stwierdził, iż nie może 
odnieść się do kwestii podnoszonych na posiedzeniu komisji, gdyż w nim nie uczestniczył. Dodał, 
że Zarząd Powiatu stara się prowadzić wspólną politykę oświatową w stosunku do wszystkich 
szkół z terenu Powiatu. Wspomniał o spotkaniu odbytym w ZS w Iwoniczu oraz w ZSG - H 
w Iwoniczu - Zdroju, na którym przedstawił wizję wspólnej polityki oświatowej. Celem Zarządu 
Powiatu jest niedopuszczenie do likwidacji szkół oraz równe szanse rozwoju dla wszystkich szkół, 
dla których organem prowadzącym jest Powiat. Zwrócił uwagę, iż wszelkie pomysły szkół są 
rozpatrywane na posiedzeniach Zarządu Powiatu. 
Poinformował, iż Zarząd Powiatu wydał pierwotnie negatywną opinię w kwestii rozpatrzenia 
wniosku dyrektora ZS w Iwoniczu, co do utworzenia nowego kierunku - technik żywienia i usług 
gastronomicznym przyjmując, że jest to kierunek odpowiedni dla ZSG - H w Iwoniczu - Zdroju. 
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Pomimo podjętej decyzji, do Zarządu Powiatu zostało wystosowane pismo dyrektora ZS 
w Iwoniczu poparte podpisami pedagogów pracujących w szkole, z prośbą o ponowne 
rozpatrzenie wniosku. Ze względu na wagę sytuacji, wniosek został ponownie rozpatrzony oraz 
Zarząd Powiatu, który uznał, iż sporny kierunek kształcenia będzie priorytetowym w ZSG - H 
w Iwoniczu- Zdroju. Zarząd Powiatu chcąc dać równe szanse szkołom, wydał pozytywną decyzję 
co do utworzenia kierunku kształcenia w ZS w Iwoniczu, pod warunkiem osiągnięcia 

odpowiedniego poziomu naboru. Podkreślił, iż w zaistniałej sytuacji niestety nie da się uniknąć 
rywalizacji pomiędzy szkołami. 
Jeśli chodzi o planowane do wprowadzenia innowacje w ZS w Iwoniczu: florystyka i dekoracja 
wnętrz oraz enoturystyka. Stwierdził, iż wyrażając zgodę na wprowadzenie innowacji, szkoły 
otrzymują szansę na rozwój. Pożądanym byłoby, aby również ZSG - H w Iwoniczu - Zdroju 
wystąpił z propozycją wprowadzenia innowacji kształcenia. 
Odnosząc się do dopłacania do finansowania zadań oświatowych z dochodów własnych Powiatu 
podkreślił, iż sytuacja świadczy o tym, że Zarząd Powiatu nie jest obojętny na problemy szkół, dla 
których jest organem prowadzącym. 
Stwierdził, iż „nigdy nie powiedział, że Zarząd Powiatu zaprzestał pobierania opłat za korzystanie 
z internatu". Działanie takie dyrektora szkoły to wg Starosty „pewnie pomysł na promocję szkoły, 
bo pobyt dziecka w domu jest droższy". Ponadto poinformował, iż kwestia pobierania opłat za 
pobyt w internacie należy do właściwości Dyrektora szkoły i to on samodzielnie podejmuje 
decyzję w tej sprawie a tym samym ponosi odpowiedzialność za jej skutki finansowe. 
Ponadto dodał, że „skoro dyrektor wystąpił z przedmiotowym wnioskiem oznacza, że zdaje sobie 
sprawę z odpowiedzialności finansowej. Dyrektor Henryk Rospond ma takie samo prawo. 
W bilansie rocznym dyrektorzy będą rozliczani z pomysłów i podejmowanych decyzji". 
Odniósł się do zorganizowanego Pikniku Artystycznego, stwierdził, iż był zaskoczony dużą 
frekwencja uczniów w dzień wolny od zajęć szkolnych. Szkoły powiatowe miały możliwość 
zaprezentowania swoich ofert kształcenia, młodzież mogła poddać się badaniu kompetencji, które 
to badanie było prowadzone przez poradnie psychologiczno - pedagogiczne. Nie zabrakło również 
występów artystycznych. 
Podzielił się refleksją, iż „w jego odczuciu było to coś innego, dobrego. Działanie takie powinno 
dla naszych szkół przynieść pozytywne efekty". 
Na zakończenie życzył odpowiedniego naboru do obu szkół na kierunku kształcenia - technik 
żywienia i usług gastronomicznych. 

Zabierając głos Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta nie zgodził się z wypowiedzią Radnego Marka 
Bliżyckiego w kwestii, iż na posiedzeniu komisji w dniu 20 marca 2012 roku nie było 

kompetentnej osoby, która przedstawiłaby stanowisko Zarządu Powiatu w podejmowanych 
kwestiach. Na posiedzenie wydelegowana została Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału 
Oświaty i Spraw Społecznych. Nadmienił, iż jego nieobecność we wspomnianym posiedzeniu 
komisji była podyktowana przygotowaniami do spotkania z rodziną Tarnowskich. Ponadto 
w sytuacji, kiedy pewne kwestie wymagały obecności członka Zarządu Powiatu - był na miejscu 
oraz w każdej chwili mógł zostać poproszony na posiedzenie. Wyjaśnił, iż od kilku lat 
przedmiotowy kierunek nauki był prowadzony w ZS w Iwoniczu pod inną nazwą. 
Na zakończenie poinformował, iż Powiat co roku dopłaca do funkcjonowania szkół, a wysokość 
dofinansowania jest różna. 

Pan Marek Bliżycki jeszcze raz podkreślił, iż Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 
nie jest członkiem Zarządu Powiatu oraz w pewnych kwestiach może nie znać stanowiska 
Zarządu. Wyraził przekonanie, iż w jego odczuciu, jedna ze szkół jest uprzywilejowana. 

Pan Kazimierz Krężałek podjął temat dużej liczby młodych osób z wyższym wykształceniem, 
posiadających status bezrobotnego oraz liczby wydanych koncesji na przewozy osób. 

Pan Marek Aftanas podkreślił, iż ze względu na tematykę posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki odbyło się jako wspólne z Komisją Budżetu i Finansów oraz miało na celu 
integrację, rozmowę o problemach i potrzebach szkół. W posiedzeniu uczestniczyła Pani Teresa 
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Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, która w sposób kompetentny 
przedstawiła informację nt sytuacji w oświacie. 

Następnie Pan Jan Juszczak - Starosta Krośnieński poinformował, iż w kwestii problemów 
uczniów z dojazdem do szkoły w Iwoniczu - Zdroju przekaże uwagi Prezesowi PKS Krosno S.A. 

Następnie o godzinie 12.25 Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił dziesięciominutową przerwę. 
O godzinie 12.35 obrady zostały wznowione oraz przystąpiono do realizacji dalszych punktów 
porządku sesji. 

Realizując punkt 9 porządku obrad - sprawozdanie z działalności w I kwartale 2012 roku -
przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 6/. 

Punkt 1 O porządku obrad - interpelacje i zapytania - w punkcie tym głos zabrali: 
1/ Pan Kazimierz Krężałek poinformował o potrzebie przebudowy zjazdu w m1e1scowosc1 

Bóbrka, ścinki drzew w miejscowości Faliszówka, remontu drogi w Draganowej oraz 
remontu przepustu drogowego w okolicy rozjazdu w kierunku przysiółku „Pałacówka'', 

21 Pan Andrzej Dziugan z kolei zwrócił się z prośbą o remont drogi powiatowej w Odrzykoniu 
/od strony Miasta Krosna/, 

31 Pan Wojciech Tomkiewicz zwrócił uwagę na potrzebę przycięcia konarów drzew k. Domu 
Dziecka w Długiem, 

41 Pan Adolf Kasprzyk zasygnalizował brak należytego oznakowania dróg powiatowych, 
51 Pan Edward Nowak zwrócił się z prośbą, aby wzorem lat ubiegłych, Radni Powiatu otrzymali 

szczegółowy harmonogram remontów cząstkowych, 
61 Pani Grażyna Skolarczyk zwróciła uwagę na potrzebę ustawienia znaku „teren zabudowany" 

przy wjeździe do miejscowości Sieniawa. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Pani Małgorzacie Knap, która 
przedstawiła pismo skierowane do Rady Powiatu Krośnieńskiego z dnia 21 lutego 2012 roku 
/zał. Nr 7/ oraz podjęła temat udzielonej odpowiedzi przez Panią Zdzisławę Żywiec - Sekretarz 
Powiatu. Stwierdziła, iż ,jest osobą w połowie bezdomną ze względu na fakt posiadania adresu 
zamieszkania, dowodu osobistego a brak domu". Zapytała, w jakim celu Starostwo Powiatowe 
wystąpiło, jako strona w jej sprawie oraz stwierdziła, że „to Starostwo Powiatowe przyczyniło się 
do tego, iż w chwili obecnej pozostała bez mieszkania" /zał. Nr 7/. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Powiatu udzielił także głosu Pani Janinie Kacprzyk -
Sołtys wsi Zawadka Rymanowska, która zasygnalizowała problem zw. ze złym stanem drogi 
w miejscowości Zawadka Rymanowska oraz mostu w tejże miejscowości. Dodała, iż w obecnej 
chwili stan mostu uległ znacznemu pogorszeniu, natomiast droga /odcinek 4 km/ jest w fatalnym 
stanie. Nadmieniała, iż efektem ubiegłorocznych działań było porozumienie zawarte z firmą 
Malbud - wykonawcą inwestycji Nadleśnictwa Dukla, która to firma zobowiązała się do remontu 
200 m zniszczonej drogi. Nadleśnictwo Dukla deklaruje chęć pomocy i udziału w przedmiotowym 
remoncie. W ubiegłym roku Nadleśnictwo nałożyło i ściągnęło od firmy karę finansową 

w wysokości 250 tys. zł. Z informacji, jakie Sołtys posiada, te środki finansowe zostały 

w budżecie Nadleśnictwa Dukla oraz pokryły bieżące koszty działalności tejże jednostki /zał. Nr 8 
- pismo Sołtysa/. 

Następnie Radny Sołecki z Zawadki Rymanowskiej również podkreślił bardzo zły stan mostu 
oraz zwrócił uwagę na niebezpieczeństwo, jakie stanowi dla mieszkańców. Nadmienił, iż 

codziennie przemieszczają się mostem dzieci do szkoły. 

Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu stwierdził, iż w miejscach, gdzie 
będzie możliwe przeprowadzenie remontu cząstkowego drogi - zostanie on wykonany oraz, że 
planuje się podjęcie działań zmierzających do przejęcia drogi od Lasów Państwowych. 

6 



Poinformował, iż firma Malbud zaoferowała sprzęt do wykonania remontu 200 m wspomnianego 
już odcinka drogi lub zakup masy. 
Stwierdził, że sytuacja jest bardzo trudna oraz, że nie może zapewnić, iż Powiat odbuduje 
przedmiotową drogę, gdyż budżet na 2012 rok jest skromny, a wykonanie zadania własnymi 
siłami jest niemożliwe. 

Przystępując do realizacji 10 a) punktu porządku obrad - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zasad udzielenia i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono 
stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Krośnieński -
projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta. 
Poinformował, iż projekt uchwały jest realizacją upoważnienia zawartego w art. 42 ust.7 pkt 2 
ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta Nauczyciela oraz, że proponowana zmiana dot. 
podwyższenia obowiązkowego wymiaru dla kierownika szkolenia praktycznego i zastępcy 

kierownika szkolenia praktycznego oraz kierownika internatu. Następnie przedstawił proponowane 
zmiany zawarte w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie (ogółem głosujących - 21 radnych: za - 21 głosów, przeciw - O głosów, 
wstrzymujących się - O głosów) głosowali za podjęciem uchwały Nr XVI/107/2012 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielenia i rozmiaru obniżek dla 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Krośnieński /zał. Nr 7/. 

W punkcie 10 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia minimalnych 
stawek wynagrodzenia zasadniczego dla nauczycieli mianowanych i dyplomowanych - projektu 
chwały przedstawił Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta. 
Poinformował, iż w związku z nie osiągniętym w 2011 roku na stopniu awansu nauczyciela 
mianowanego i dyplomowanego poziomem średnich wynagrodzeń, proponuje się wprowadzenie 
zmiany polegającej na podwyższeniu minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego na tych 
stopniach awansu zawodowego zgodnie z upoważnieniem zawartym w art. 30 ust.1 O a ustawy 
Karta Nauczyciela dla nauczyciela mianowanego o 250 zł i dyplomowanego o 125 zł. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Pan Adolf Kasprzyk poinformował, że dużo czasu poświęcił na analizę skutków przyjęcia 
przedmiotowej uchwały. W jego odczuciu jest to ,jedna z gorszych form zrównoważenia 
dodatku, gdyż podwyższenie stawki zasadniczej, zablokuje czy zmniejszy możliwość 

zmniejszenia tego dodatku bez dodatkowych środków - mając tu na myśli możliwość pojawiania 
się odpraw. Odprawy te będą wyższe, bo wyższa będzie zasadnicza. Zablokowana zostanie 
możliwość zmniejszenia środków w związku z dodatkowymi godzinami ponadwymiarowymi 
oraz zwiększenia dodatku wiejskiego, który nie wchodzi w skład składników, które powodują 
dopłaty wyrównawcze". Wg Radnego istnieje możliwość zmniejszenia innymi składnikami 

dodatku za pomocą zwiększenia dodatku motywacyjny lub wprowadzenia godzin dodatkowych 
/np. technicznych czy artystycznych/. Stwierdził, że podjęcie przedmiotowej uchwały może 
stanowić niebezpieczeństwo dla Powiatu w związku z możliwością przekroczenia wysokości 
dopłat w skali roku. 

Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta poinformował, iż dodatek uzupełniający wg niego ,jest 
pomyłką ustawodawcy, powodującym problemy w funkcjonowaniu samorządów. W tym roku 
Powiat po raz pierwszy stanął przed dramatycznymi wyzwaniami w obszarze oświaty oraz jest to 
czynnik który dezorganizuje niekiedy pracę samorządów". Dodał, iż „Powiat szuka rozwiązań, 
które wydają się być bardziej zasadne z wielu powodów np. ze względów społecznych. Można by 
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przyjąć wariant, którym hołdują włodarze innych samorządów, gdzie nauczycielom przydziela się 
godziny ponadwymiarowe w wymiarze 1,5 etatu nie zatrudniając nauczycieli po studiach, nie 
dając im szansy na usamodzielnienie się i zdobycie środków do życia". W takiej sytuacji średnia 
wyznaczona kartą nauczyciela zostałaby osiągnięta. Następnie zapytał, czy jest to dobra droga do 
rozwiązania problemu. Dodał, że może zaistnieć sytuacja, iż dodatek uzupełniający przestanie 
funkcjonować - szanse są niewielkie, aby nastąpiło to w 2012 roku. Nadmienił także, iż Zarząd 
Powiatu przewiduje, że dzięki rozwiązaniom zaproponowanym Radzie Powiatu, będzie możliwe 
osiągnięcie wysokości zaspokojenia roszczeń nauczycieli na poziomie 80 - 81 % dając Zarządowi 
pewien margines bezpieczeństwa pozwalający na elastyczne reagowanie. 
W kwestii dodatku motywacyjnego zapytał „czy w sytuacji, kiedy dyrektor szkoły otrzyma taki 
instrument, jaka jest gwarancja, że trafi on do nauczyli dyplomowanych i mianowanych. Ideą 
dodatku motywacyjnego jest honorowanie tych nauczycieli, którzy są najbardziej aktywni, 
kreatywni, przedsiębiorczy, a to nie zawsze idzie w parze z poziomem awansu zawodowego, co 
się stanie jeśli dyrektor szkoły przyzna sztucznie dodatek motywacyjny nauczycielowi, który 
„swoje robi", a nie przyzna go nauczycielom kontraktowym czy stażyście, którzy na to zasłużyli". 
Nadmienił, iż „funkcjonujemy w szkołach, które są zamkniętym środowiskiem, gdzie każdy 
każdego zna" oraz zapytał, czy podwyższenie dodatku motywacyjnego nie przyniesie efektu 
odwrotnego do zamierzonego. Stwierdził, iż jest wiele aspektów przemawiających za likwidacją 
dodatku motywacyjnego. 

Pan Adolf Kasprzyk zwrócił uwagę, iż w chwili obecnej sprawa dotyczy nauczycieli 
dyplomowanych i mianowanych. Przewiduje, że w najbliższym czasie takie działania zostaną 
również podjęte w stosunku do nauczycieli kontraktowych i stażystów. 

Wicestarosta podkreślił, iż „idea dodatku motywacyjnego jest inna niż ta o której mówimy. Kiedy 
dajemy większe pieniądze nauczycielom mianowanym i dyplomowanym, a składnik uposażenia 
zasadniczego ma wpływ na dodatek motywacyjny, to nie mówimy, że podwyższamy go bo 
nauczyciele zasłużyli na to, tylko dlatego że mają szczęście. Dodatek motywacyjny oblicza się na 
podstawie wynagrodzenia zasadniczego". 

Kazimierz Krężałek zwrócił uwagę, iż z informacji, jakie posiada - Rząd obiecał przed wyborami 
podwyższenie wynagrodzeń dla nauczycieli. Następnie zapytał czy faktycznie tak się stało oraz 
czy środki finansowe pokrywają w całości wydatki na wynagrodzenie nauczycieli. 

Wicestarosta przyznał słuszność Radnemu Kazimierzowi Krężołkowi w kwestii, że Powiat co 
roku dokłada do subwencji oświatowej, gdyż nie pokrywa ona w całości wydatków w dziedzinie 
oświaty. 

Pani Grażyna Skolarczyk podjęła temat wprowadzenia godzin dodatkowych. 

Wicestarosta poinformował, że „trudno byłoby zaplanować taką ilość godzin, aby zbliżyć się do 
poziomu o którym mówimy". Zarząd Powiatu już wyrażał zgodę na wprowadzenie zajęć 

dodatkowych w poszczególnych szkołach. Chodzi o to, aby kwoty które nauczyciele otrzymają 
były uwzględniane przy obliczaniu dodatku uzupełniającego w styczniu 2013 roku. Z wyliczeń 
wynika, że subwencja oświatowa została zaniżona o 1 mln 1 OO tys. lub 1 mln 400 tys. 

Radni głosowali (stosunkiem głosów: ogółem głosujących 21 radnych, za - 18 głosów, 
przeciw - 1 głos, przy 2 -eh głosach wstrzymujących się) za podjęciem uchwały 

Nr XVI/108/2012 w sprawie podwyższenia minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego 
dla nauczycieli mianowanych i dyplomowanych /zał. Nr 8/. 

Kolejny punkt 10 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin 
aptek ogólnodostępnych w roku 2012 na obszarze działania Powiatu Krośnieńskiego - projekt 
uchwały przedstawił Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta. 
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Poinformował, iż art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku tj. Prawo farmaceutyczne 
nakłada na Powiat obowiązek podjęcia uchwały Rady Powiatu po zasięgnięciu opinii Wójtów i 
Burmistrzów gmin z terenu Powiatu i samorządu aptecznego oraz ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych. Następnie przedstawił proponowany rozkład pracy aptek, zwracając 
uwagę, iż stały, całodobowy dyżur pełni apteka przy ul. Wojska Polskiego w Krośnie. Ponadto 
konsultacje w przedmiotowym temacie zostały również przeprowadzone z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami działającymi na podstawie ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. Organizacje pozarządowe nie zgłosiły uwag do przedłożonej 

propozycji rozkładu godzin pracy aptek. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Pan Kazimierz Krężałek stwierdził, iż osobiście nie widzi potrzeby aby Rada Powiatu 
podejmowała przedmiotową uchwałę. 

Radni głosowali (stosunkiem głosów: - ogółem głosujących - 20 radnych, za - 17 głosów, 
przeciw - O głosów, przy 3 - eh głosach wstrzymujących się) za podjęciem uchwały 
Nr XVI/109/2012 w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych w roku 2012 
na obszarze działania Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 9/. 

Następny punkt 1 O d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, 
rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka lub osoby pełnoletniej 
w pieczy zastępczej - projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta. 
Poinformował, iż w związku z wejściem w życie z dniem 9 czerwca 2011 roku ustawy o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej, na podstawie art. 194 ust.2 tejże ustawy, rada powiatu 
krośnieńskiego została upoważniona do podjęcia uchwały w przedmiotowym temacie. Dodał 
również, iż nowa ustawa nie określa szczegółowych przesłanek dot. sposobu ustalania tych zasad, 
a ponadto z dniem 31 grudnia 2011 roku utraciły moc prawną dotychczas obowiązujące przepisy 
określające warunki ponoszenia odpłatności za pobyt dziecka w rodzinach zastępczych lub 
placówkach opiekuńczo - wychowawczych. 
Proponowane zapisy w przedmiotowym projekcie uchwały zostały oparte na dotychczasowej 
praktyce, pozwolą na zwiększenie elastyczności przy wydawaniu decyzji o odpłatności oraz lepsze 
dostosowanie orzecznictwa do możliwości osób zobowiązanych do wnoszenia odpłatności z tytułu 
pobytu dzieci w pieczy zastępczej. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali (w głosowaniu udział wzięło 19 radnych: - za 19 głosów, 
przeciw - O głosów, wstrzymujących się - O głosów) za podjęciem uchwały Nr XVl/110/2012 
w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie z 
odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia 
opłaty za pobyt dziecka lub osoby pełnoletniej w pieczy zastępczej /zał. Nr 10/. 

Realizując punkt 1 O e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości na rzecz Powiatu Krośnieńskiego - projektu uchwały przedstawił Pan Jan Pelczar
Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował, iż Wójt Gminy Jaśliska wystąpił do powiatu krośnieńskiego z prośbą 

o przejęcie nieodpłatne działek należących do Agencji Nieruchomości Ronych tj. ozn. Nr 8/5 oraz 
Nr 716 położonych w obrębie ewidencyjnym Czeremcha, celem przeznaczenia wspomnianych 
działek pod poszerzenie drogi powiatowej Nr 2116 R Jaśliska - Czeremcha (wraz z wykonaniem 
zjazdów do posesji mieszkańców) oraz uregulowanie ich stanu prawnego. Dodał, iż po przejęciu 
wspomnianych działek od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Rzeszowie, 
będzie możliwa realizacja przedmiotowej inwestycji. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji 
pozytywną opinię komisji. 

Gospodarki Wodnej przedstawił 

Radni jednomyślnie głosowali (w głosowaniu udział wzięło 19 radnych: - za 19 głosów, 
przeciw - O głosów, wstrzymujących się - O głosów) za podjęciem uchwały Nr XVl/111/2012 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Krośnieńskiego 
/zał. nr 11/. 

Punkt 1 O f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości na rzecz Powiatu Krośnieńskiego - projektu chwały przedstawił Pan Jan Pelczar -
Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował, iż działki wymienione w projekcie uchwały tj. Nr 2927/2, Nr 2928/2, 
Nr 2983/2 położone w miejscowości Głojsce w Gminie Dukla, należą do prywatnych właścicieli. 
Wspomniane działki zostały zajęte pod budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1993 R tj. 
ul. Szkolna w Głojscach. 
Nabycie wspomnianych działek ma na celu uregulowanie ich stanu prawnego oraz wypłacenie 
należnego odszkodowania właścicielom. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji 
pozytywną opinię komisji. 

Gospodarki Wodnej przedstawił 

Radni jednomyślnie głosowali (w głosowaniu udział wzięło 19 radnych: - za 19 głosów, 
przeciw - O głosów, wstrzymujących się - O głosów) za podjęciem uchwały Nr XVl/112/2012 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Krośnieńskiego /zał. 
Nr 12/. 

Przystępując do punktu 1 O g) porządku obrad - podjecie uchwały w sprawie złożenia wniosku 
aplikacyjnego o dofinansowanie projektu pn. „Budowa Systemu Informacji Przestrzennej 
wspomagającego zarządzanie Powiatem Krośnieńskim" - projekt uchwały przedstawił Pan Jan 
Juszczak - Starosta Krośnieński. 
Poinformował, iż przedmiotowy projekt uchwały zakłada budowę systemu informatycznego 
wyposażonego w zinformatyzowane zasoby informacyjne Powiatu, wspomagającego działania zw. 
z zarządzaniem jednostką samorządową oraz zapewniającego w formie elektronicznej świadczenie 
usług. Koszt projektu przewidziany został w kwocie 3 mln tys. zł, z czego 85 % kosztów zostanie 
sfinansowanych ze środków RPO WP - 2 mln 550 tys. zł, a 15 % stanowić będzie wkład własny 
Powiatu w wysokości 450 tys. zł. Poinformował także, że w założeniach przewidziany został udział 
środków finansowych z budżetu państwa pochodzących z Głównego Urzędu Geodezji i Kartografii 
w kwocie 200 tys. zł. Realizację przedmiotowego projektu planuje się na lata 2013 - 2014. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali (w głosowaniu udział wzięło 17 radnych: - za 17 głosów, 
przeciw - O głosów, wstrzymujących się - O głosów) za podjęciem uchwały Nr XVl/113/2012 
w sprawie złożenia wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie projektu pn. „Budowa Systemu 
Informacji Przestrzennej wspomagającego zarządzanie Powiatem Krośnieńskim" 

/zał. Nr 13/. 

Kolejny punkt 1 O h) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań 
i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnienia osób 
niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2012 roku - projekt uchwały przedstawił Pan 
Andrzej Guzik - Wicestarosta. 
Poinformował, iż projekt uchwały wynika z potrzeby rozdysponowania przyznanych 
na 2012 rok środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
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na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w powiecie krośnieńskim. Proponowany 
podział środków finansowych wynika z uzgodnień poczynionych pomiędzy PCPR w Krośnie i PUP 
w Krośnie. Następnie przedstawił propozycję podziału środków na zadania zw. z zatrudnieniem 
i rehabilitacją zawodową osób niepełnosprawnych oraz rehabilitacją społeczną dzieci i dorosłych 
osób niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali (w głosowaniu udział wzięło 21 radnych: - za 21 głosów, 

przeciw - O głosów, wstrzymujących się - O głosów) za podjęciem uchwały Nr XVl/114/2012 
w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnienia osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim 
w 2012 roku /zał. Nr 14/. 

W punkcie 12 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - w punkcie tym głos 
zabrał Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu udzielając odpowiedzi 
w kwestiach podjętych przez Radnych: 
1/ Pana Kazimierza Krężałka - Dyrektor poinformował o planowanej przebudowie rozjazdu 

skrzyżowania w Bóbrce - z prac, które zostaną wykonane to m.in. sfryzowanie częściowe 
jezdni. W miejscowości Faliszówka zostanie przeprowadzony remont drogi, kwestia 
wykonania dodatkowych prac zostanie ustalona przy wykonywaniu remontu. Z kolei 
w Draganowej - „nie będzie to tylko remont cząstkowy". Odnosząc się do remontu przepustu 
drogi przy rozjeździe na Przysiółek „Pałacówka" - należy w tym temacie przeprowadzić wizję 
w terenie, 

21 Pana Andrzeja Dziugana - Dyrektor poinformował, iż w 2012 roku remonty cząstkowe dróg 
powiatowych będą wykonywane własnymi siłami PZD oraz zwrócił się z prośbą do Radnych 
aby nie oczekiwali, iż wszystkie zgłaszane potrzeby w tym temacie zostaną rozwiązane. Przy 
remontach cząstkowych będą pracowały 2 - wie brygady złożone z pracowników PZD 
w Krośnie, 

31 Pana Wojciecha Tomkiewicza - Dyrektor stwierdził, iż jeśli będzie konieczność dokonania 
ścinki konarów, zadanie to zostanie wykonane, 

41 Pana Adolfa Kasprzyka - Dyrektor zwrócił uwagę, iż znaki pionowe zostały ustawione tylko 
tam, gdzie było to niezbędne dla bezpieczeństwa ruchu drogowego. Pracownicy PZD na 
bieżąco kontrolują stan oznakowania dróg powiatowych, 

51 Pana Edwarda Nowak - Dyrektor podkreślił, iż w tym roku nie będzie przygotowanego 
harmonogramu remontów cząstkowych ze względu na to, że Powiat remonty będzie 

wykonywał własnymi siłami oraz trudno mu w tej chwili powiedzieć. od której gminy zostaną 
rozpoczęte remonty cząstkowe. Zakończenie prac przewidziane zostało na połowę czerwca. 
Podkreślił, iż nakładki będą wykonywane systemem zleconym, ze względu na fakt że Powiat 
nie posiada odpowiedniego sprzętu. Zwrócił uwagę, iż Pan Marek Pepera wraz z Panem 
Jackiem Mercikiem odbyli już przegląd dróg powiatowych, a także zaznaczył, iż w tym roku 
zrezygnowano z objazdu dróg z udziałem Radnych i Członków Zarządu Powiatu, 

61 Pani Grażyny Skolarczyk - Dyrektor poinformował, iż jeśli istnieje konieczność ustawienia 
znaku „teren zabudowany" w miejscowości Sieniawa - zostanie on ustawiony. 

Pan Edward Nowak podkreślił, że opracowany i przedłożony harmonogram remontów 
w 2011 roku, uwzględniał terminy rozpoczęcia prac w poszczególnych gminach i planowane 
terminy ich zakończenia, liczbę ekip pracujących. Wyraził niezadowolenie w zw. z brakiem 
przedmiotowego harmonogramu na 2012 rok. Zwrócił się z prośbą o określenie zakresu prac na 
każdej z gmin. 

Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu zwrócił uwagę, że Powiat poniósł 
większe koszty niż wstępnie zakładano na zadania z zakresu zimowego utrzymania dróg 
powiatowych. Wystąpiła konieczność zakupu dodatkowych materiałów w konsekwencji czego 
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środki finansowe pozostałe w budżecie PZD uległy zmniejszeniu. Na obecną chwilę na remonty 

cząstkowe została zabezpieczona kwota 400 tys. zł, z czego należy zakupić masę na kwotę -

300 tys. zł. Dodał, iż Powiat poczyni starania w celu pozyskania dodatkowych środków 

finansowych na zadania zw. z remontami. 

Zabierając głos Pan Jan Juszczak - Starosta Krośnieński wyraził współczucie dla Pani Małgorzaty 

Knap w związku z sytuacją w jakiej obecnie się znajduje. Zwrócił uwagę, że P. Knap od wielu lat 
odwiedza systematycznie Starostwo Powiatowe, a w chwili obecnej co tydzień przychodzi w 

trakcie dyżurów pełnionych przez Przewodniczącego i Wiceprzewodniczący Rady Powiatu. 
Pani Małgorzata Knap będąc pracownikiem Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Targowiskach mieszkała w budynku gdzie mieścił się wspomniany zakład opieki zdrowotnej. 

Następnie w miejsce PZOZ został powołany Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej, a budynek 

stał się własnością Skarbu Państwa. Starosta reprezentujący interesy Skarbu Państwa miał 
obowiązek określenia przeznaczenia budynku. Dodał, iż nie było potrzeby przeznaczenia go pod 
potrzeby Skarbu Państwa czy Powiatu, a w zw. z tym, iż Gmina Miejsce Piastowe wyraziła 

zainteresowanie co do dalszego świadczenia usług zdrowotnych w ww. budynku oraz wyraziła 

chęć jego skomunalizowania, wydawało się to zasadne, pod warunkiem zapewnienia przez gminę 
Pani Małgorzacie Knap mieszkania zastępczego. Nadmienił, że Starosta nie przeszkadzał 

samorządowi gminnemu w podejmowanych działaniach mających na celu skomunalizowania 

budynku. Ponadto Gmina Miejsce Piastowe zaproponowała Pani Małgorzacie Knap mieszkanie 
zastępcze, którego nie przyjęła. 
Pani Małgorzata Knap przychodząc do Starostwa Powiatowego w Krośnie awanturuje się, a jej 

dotychczasowe pisma były przedmiotem obrad Rady Powiatu. W jednym z ostatnich pism, 
zostały zawarte obraźliwe treści w stosunku do Przewodniczącego Rady Powiatu, jak 

i Rady Powiatu, Pan Starosta uznał, że już nie można godzić się na takie zachowanie i polecił 

Sekretarzowi udzielić stosownej odpowiedzi, co spowodowało oburzenie p. Knap. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu, który podkreślił, iż faktycznie takie 
zachowania Pani Małgorzaty Knap miało miejsce oraz, że wg niej należałoby wyciągnąć 

konsekwencje w stosunku do działań podjętych przez Starostę. Pani Małgorzata Knap ma 

pretensje do Starosty, że w odpowiednim momencie nie stanął w obronie jej mieszkania. 

Punkt 13 porządku obrad - wnioski i oświadczenia Radnych - głos zabrał Przewodniczący Rady 

Powiatu Krośnieńskiego przypominając Radnym o upływającym z dniem 30 kwietnia 2012 roku 
terminie składania oświadczeń majątkowych za 2011 rok. Dodał, że najlepiej by było, aby zostały 

one sporządzone w formie elektronicznej i następnie wydrukowane. Pomoc przy wypełnianiu 
zaoferował Radny Andrzej Dziugan. 
Wspomniał o spotkaniu Przewodniczącego Rady Powiatu z Przewodniczącymi Komisji oraz 

Starostą, w sprawach związanych m.in. z organizacją posiedzeń komisji, ze zbliżającym się Dniem 
Samorządowca czy różnymi wydatkami okolicznościowymi. 
Starosta poinformował o obchodach rocznicy zbrodni katyńskiej i tragedii smoleńskiej w dniu 

12 kwietnia 2012 roku przed budynkiem Starosta Powiatowego w Krośnie oraz zaprosił 

wszystkich zgromadzonych do uczestnictwa w uroczystościach. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Powiatu złożył wszystkim zgromadzonym życzenia 

z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, a następnie o godzinie 14.45. zamknął obrady XVI 
Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Protokołowała: 

Sylwia Kuźnar 
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